
Stališča občinske
konference SZDL

Na 7. seji obcinske konference SZDL Ljublja-
na Vič-Rudnik, kije bUa 6. oktobra je potekala
sklepna nzprara ob prvem delujame razprave o
osnutku programa četrtega Ijubljanskega samo-
prisperka. Po razprari je občinska konterenca
sprejela stališča, kijih v celoti objavljamo:

1. OKSZDL Ljubljana Vič-Rudmk ugotavlja,
da je bila organizacija javne nzprave za četrti
samoprisperek tako » krajevnih skupnostih kot v
organizacijah združenega dela vsebinsko dobro
priprarljena. Ugotavljamo pa, da je bila udeležba
na zborib krajanor pod pričakovanji (povprečna
udeležba 30 - 40 obamov).

Razprave r rečjih KS so bile razdeljene na več
časovnih terminov, r vaških krajevnib skupnostih
pa organiikane na več krajib, tako da so bik
ombolj približane krajanom. V OZD je rodil
aktivuosti občinski sindikalni svet, ki seje aktivno
vdeležiljavnib razprav v 90 OZD, r katerib zdru-
žuje delo preko 12.000 delavce*.

2. Gradivo, ki je bilo priprarljeno za javno
nzpravoje bih razdeljeno vsem gospodinjstvom
naše občine, ugotavljamo pa, da so bili krajani -
občani ponekod pomanjkljivo semanjeni z ujego-
vo vsebino.

3. OKSZDL Ljubljana Vič-Rudnik ugotavlja,
daje neurejena komunalna problematika r našib
krajevnih skupnostih negativno vplivala m potek
javne razpnve;

- Vrazprarije bila izpostarljena vrsta perečih
komunalnih vprašanj in to predrsem v izvenmest-
nih krajemih skupnostih. OK SZDL smatra, da
najjib mestni operatimi štab pretehta ter najde

prednostno mesto v realizaciji planor krajernib
skupnosti r tem planskem obdobju;

- glede gradnje kanalizadje in sanacije vodo-
roda v KS Rakova jelša OK SZDL sodi, da sta
naredena pmblema izredoo pereča, da pa jib je
potrebno predaostno obnvnarati v okviru pro-
gramor komunalne samopravne interesne skup-
nosti Ijubljanskih občin.

4. Javna razpravaje tudi pokazala, da naj se iz
programa IV. samoprispevka črta sanacija graj-
skega pobočja in komunalna urediter potoiške
postaje (pripombe v 80 odstotkih KS) ter poda
ponomo obrazložitev za izgradnjo novega 180 m
visokega dimnika ljubljanske toplame. OK
SZDL predlaga, da se sanacija grajskega pobočja
in komunalna ureditev potniške postaje Ljubljana
rešaje za prioritetno preko sistemsko zbranih
sredstev.

- OK SZDL pooblašča delegacijo za MK
SZDL, da se oe opredeljuje za sporna objekta,
kar pa ne pomeni, da sta nepotrebna, rendar pa
jihje potrebao prednostno razreševati s sistemsko
zbranimi sredstvi.

- bpostarljeaa je bila tudi problematika ure-
ditve ljubljanskega Živalskega nia. Delegati OK
SZDL so predlagsdi, da problematiko ureditve
živalskega vrta posredujejo na MK SZDL kot
pobudo za morebitno vključitev vprogram četrte-
ga samoprisperka.

5. OK SZDLje mnenja, dasemorajo vdrugem
krogujanib razprav sredstva jantega obvešcanja
predvsem TV intenzivno vključevati v samo akci-
jo uvedbe referenduma.


